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Zápis 
z Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže,  

která se konala dne 16. dubna 2016 v Pardubicích v Hotelu Trim 

 
Účastníci jednání: 

OO ČSCH Beroun (Jaroslav Peták), Blansko (Mgr. Marcela Nečasová), Brno (Rostislav Valeš a navíc jako 

host Milan Uher), Břeclav (Václav Rohrer ml.), Domažlice (Josef Buršík), Havlíčkův Brod (Jan Křivský), 

Hodonín (Jaroslav Bayer), Hradec Králové (Jaroslav Kalaš), Chrudim (Jiří Zeman), Jihlava (Josef Vaněk), 

Kladno (Ing. Jaroslav Boukal), Kolín (Pavel Hrubeš), Kroměříž (Lukáš Janečka), Kutná Hora (Vlasta 

Novák), Liberec (František Strnad), Litoměřice (Ladislav Holec), Louny (Václav Stehlík), Mělník (Josef 

Škoda), Mladá Boleslav (Milan Hradec ml.), Náchod (Josef Beran), Nymburk (Miloslav Kubát), Olomouc 

(Ing. Petr David), Opava (David Lampart), Pardubice (Josef Blažek), Pelhřimov (Marie Špátová), Písek 

(František Štochl), Plzeň obl. (Jiří Turek), Praha - měst.org. (Markéta Uzlová), Přerov (Miroslav Macíček), 

Příbram (Ján Beňo), Rokycany (Lubomír Kesner), Rychnov nad Kněžnou (Václav Hromek), Sokolov 

(Antonín Drbal), Svitavy (Richard Kořízek), Tábor (Štefan Kočica), Tachov (Jakub Šedivý), Trutnov (Václav 

Brdička), Uherské Hradiště (Ivan Zábrana), Vyškov (Jiří Soukup), Zlín (František Žák), Znojmo (Alena 

Polášková), Žďár nad Sázavou (Jiří Štourač) – účast 56/75 %. 

Klub chovatelů araukan (Marek Vajda), barneveldek (Miroslav Horák), bojových plemen (Miroslav 

Macíček), českých hus (Miloslav Hertl), českých slepic (Karel Vitáček), hamburčanek (Václav Hromek), 

hempšírek (Václav Rohrer ml.), chocholatých plemen (Milan Hradec ml.), krůt a perliček (Zdeněk Dráb), 

leghornek (Josef Blažek), maransek (Libor Václavík), plymutek (Jaroslav Balcar), sasexek (Jaroslav Bayer), 

sebritek (Ivan Zábrana), šumavanek (Miroslav Harčarík), velsumek (Jiří Král), vlašek (Jiří Turek), vodní 

drůbeže (Josef Škoda), vyandotek (Pavel Tuček) – účast 90,47 %. 

ÚOK CHD, KK, předseda Sboru posuzovatelů drůbeže, tajemnice ÚOK CHD: Jaroslav Bayer, Pavel 

Hrubeš, Jaroslav Kalaš, Josef Škoda, Josef Vilhelm, Peter Žuffa (omluven Tadeáš Jokiel), Václav Brdička, 

Miloslav Hertl, Ivan Pavel, Eliška Stejskalová 

Hosté: Ing. Miroslav Kroft, předseda ÚV ČSCH, JUDr. Mikuláš Papoušek, Ing. David Rameš, generální  

sekretář ČSCH 

 
 

PROGRAM:    

1. Zahájení, schválení programu, volba pracovních komisí 

2. Kontrola usnesení z minulé konference 

3. Zpráva o činnosti ÚOK CHD za uplynulé období                                   

4. Zpráva o činnosti Sboru posuzovatelů drůbeže 

5. Informace delegáta ČSCH v sekci drůbeže EE 

6. Zpráva revizní komise odbornosti za rok 2015 

7. Příprava rozpočtu ÚOK CHD na rok 2017 

8. Diskuse, různé  

9. Volba delegáta na mimořádnou Valnou hromadu ČSCH a Valnou hromadu ČSCH 

10. Stanovení klíče pro příští konferenci 

11. Usnesení 

12. Závěr              

Tento program byl přijatý po schválení navržených připomínek. Přestávka na oběd byla 

vyhlášena ve 12.30 hod. 

  

 

Ad 1)  Zahájení, schválení programu, volba pracovních komisí 

     Jednání svolala Ústřední odborná komise chovatelů drůbeže (dále jen ÚOK) 

prostřednictvím e-mailem rozeslané pozvánky. Ústřední konferenci delegátů odbornosti 

chovatelů drůbeže (dále jen konference) zahájil v 10.25 hod. Josef Vilhelm, člen ÚOK, a 



jednání dále vedl. Omluvil ze zdravotních důvodů Jaroslava Bayera, předsedu ÚOK. 

(Poznámka - jednání se účastni od 11.30 hod.) Tlumočil pozdravy od Ing. Františka 

Šonky, čestného předsedy ÚOK. Přivítal přítomné delegáty a hosty - Ing. Miroslava 

Krofta, předsedu ÚV ČSCH, Ing. Davida Rameše, generálního sekretáře ČSCH, JUDr. 

Mikuláše Papouška, hosta ÚOK, a Ivana Pavla, předsedu Sboru posuzovatelů drůbeže. 

Vyhlásil minutu ticha za uctění památky zesnulých posuzovatelů a chovatelů drůbeže - 

Rudolfa Scholze, Josefa Lineta a dalších.  

     Pavel Hrubeš, člen ÚOK, podal informaci o delegátech: přítomno je  40 delegátů OO 

ČSCH, obl. org. ČSCH a měst. org. ČSCH (dále jen OO) s hlasem rozhodujícím (z celkem 

74 – OO ČSCH Most nemá odbornost chovatelů drůbeže), konference je usnášeníschopná, 

nadpoloviční většina hlasů je 21. Dále je přítomno 18 delegátů klubů (z celkem 21) 

s hlasem poradním.  

     Dále Josef Vilhelm vysvětlil dotazy delegátů, proč nebyla rozeslána spolu s pozvánkou 

účetní uzávěrka za rok 2015 (hospodaření se uzavírá k 30. červnu, konferenci bylo nutné 

svolat z důvodu konání mimořádné Valné hromady ČSCH do termínu 28. 4. 2016). 

Vysvětleno bylo, proč Obl. org. ČSCH Brno, která má více jak 350 členů, nemá na 

konferenci dva delegáty, tak jako na valné hromadě (na minulé konferenci nebyl schválen 

klíč toto upravující). Milan Uher, druhý přítomný zástupce za Obl. org. ČSCH Brno, 

navrhl zařadit do programu další bod. Hlasování o návrhu – jako 3. bod programu „Změna 

organizačního řádu odbornosti“ – hlasování: PROTI – 24. Navržen byl bod usnesení – 

Stanovení klíče  a doplnění programu pro příští konferenci – hlasování: PRO 37 delegátů.  

      Následovala volba pracovních komisí, zapisovatele a ověřovatelů. Kdo souhlasí, aby 

mandátová komise pracovala ve složení: Pavel Hrubeš (za ÚOK), Jiří Turek a Josef Blažek 

- hlasování: PRO 39 delegátů. Kdo souhlasí, aby návrhová komise pracovala ve složení: 

Jaroslav Kalaš (za ÚOK), Ivan Zábrana a Jiří Zeman – hlasování: PRO 39 delegátů. 

(Kontrolní sčítání –  přítomno 40 delegátů.) Kdo souhlasí, aby zapisovatelkou byla Eliška 

Stejskalová – hlasování: PRO 40 delegátů. Kdo souhlasí s tím, aby ověřovateli zápisu byli: 

Lubomír Kesner a Jakub Šedivý – hlasování: PRO 38 delegátů.  

 

 

Ad 2)  Kontrola usnesení z minulého jednání 

     Informaci přednesl Josef Vilhelm. Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů 

drůbeže, která se konala dne 15. března 2015 v Praze uložila:     

1. Tadeáši Jokielovi zpracování zprávy o mladých chovatelích a rozeslání na okresní 

organizace ČSCH cestou tajemnice odbornosti. SPLNĚNO. 

2. ÚOK CHD projednat vyšší podíl z dotace MZe ČR na činnost ve prospěch odborné 

komise - ve výši 200.000,- Kč. SPLNĚNO.  

3. ÚOK CHD požadovat po ÚV ČSCH rozúčtování dotace MZe ČR na činnost a 

stanovení klíče rozdělení dotace pro jednotlivé odbornosti. KLÍČ STANOVEN 

DOSUD NENÍ, DALŠÍ PODOBA TVORBY ROZPOČTŮ BUDE ZÁVISET NA 

SCHVÁLENÝCH STANOVÁCH. 

4. ÚOK CHD změnu termínu konání Ústřední konference delegátů odbornosti 

chovatelů drůbeže, a to na termín, kdy již budou známé výsledky hospodaření za 

uplynulý rok. KONFERENCE SE MUSELA KVŮLI MIMOŘÁDNĚ VALNÉ 

HROMADĚ KONAT DO 28. 4. 2016. 

5. ÚOK CHD pokračovat ve zřízení testovací stanice drůbeže ve SZeŠ v Čáslavi. 

STANICE SE V ČÁSLAVI ZŘIZOVAT NEBUDE, ŠKOLA PROSTORY 

VYUŽÍVÁ JINAK. 

 

 

Ad 3) Zpráva o činnosti ÚOK CHD za uplynulé období, informace o kontrolovaných  

            chovech a klubech chovatelů drůbeže 

     Zprávu přednesl Josef Vilhelm. Uvedl, že zásadním bodem, který se řešil v průběhu 

minulého roku a jeho řešení pokračuje i nadále, je příprava nové metodiky pro genetické 

zdroje drůbeže. Těmi jsou plemena česká slepice, česká husa a česká husa chocholatá. 

Autorem návrhů metodiky je Ivan Pavel. Celoročně se vedou jednání se zástupci 

ministerstva zemědělství a Výzkumného ústavu živočišné výroby v Praze-Uhříněvsi. Najít 



konsensus v pohledu ze strany nadřízených institucí a možností jednotlivých chovatelů 

drůbeže je asi nejsložitější. Dále informoval o příspěvku klubům, jejichž členové vystavili 

drůbež na výstavě Chovatel 2015 - celkem bylo vyplaceno 16.975,- Kč, příspěvek činil 35 

Kč za vystavené zvíře. ÚOK vyplatila třem nejúspěšnějším okresním organizacím 

soutěžícím v Mistrovství ČR v chovu drobného zvířectva celkem 6.000,- Kč. Byly 

vyplaceny příspěvky majitelům šlechtitelských a plemenných chovů v celkové výši 

75.500,- Kč. Dále byly vyplaceny státní dotace majitelům genetických zdrojů českých hus 

a českých slepic v celkové výši 160.200,- Kč. Sazba na jednu českou slepici byla 300,- Kč 

na kus, sazba na českou husu a českou husu chocholatou 600,- Kč na kus. Ve spolupráci 

s Radou Plemenné knihy drůbeže se zahájil revitalizační projekt v populaci českých slepic. 

Na tomto projektu dále spolupracujeme s ministerstvem zemědělství, Výzkumným 

ústavem živočišné výroby v Praze-Uhříněvsi, Českou zemědělskou univerzitou v Praze, 

Jihočeskou zemědělskou univerzitou v Českých Budějovicích a s naším Klubem chovatelů 

českých slepic. Referoval o uznávání kontrolovaných chovů a připravované změně 

koncepce – uznávány budou chovy s užitkovými plemeny drůbeže a rozšířena bude 

spolupráce s kluby. Poukázal též na pořádání odborných přednášek vyžádaných 

chovatelskou veřejností. Dále uvedl, že ÚOK se vždy aktivně zapojila do připomínkování 

návrhů Stanov ČSCH. Vyzdvihl účast českých chovatelů drůbeže na Evropské výstavě ve 

Francii. Každému chovateli, který za náš svaz vystavil drůbež, byl poskytnut příspěvek 

50,- Kč na jedno vystavené zvíře. Celkem bylo vyplaceno 11.650,- Kč. Dále informoval o 

počtu jednání a účasti jednotlivých členů. 

 

 

Ad 4) Zpráva o činnosti Sboru posuzovatelů drůbeže 

     Zprávu přednesl Ivan Pavel, uvedl, že v současnosti evidujeme 65 posuzovatelů a 17 

adeptů. Centrální delegování je využíváno jen při celostátní výstavě a celostátní výstavě 

mladé drůbeže. Informoval, že řada  posuzovatelů na těchto vrcholných výstavách ale 

nechce posuzovat. Uvedl, že po jednání s ÚV ČSCH se bude před celostátními výstavami 

vždy ustavovat výstavní výbor složený také ze se zástupců jednotlivých ÚOK. Pohovořil o 

reklamacích posouzení, které se týkají většinou různého posouzení jednoho zvířete dvěma 

posuzovateli.  

     Pavel Hrubeš poté informoval, že dorazili další dva delegáti, celkový počet delegátů 

OO je 42, za kluby 19. Přivítal též předsedu ÚOK.  

 

 

Ad 5) Informace delegáta ČSCH v sekci drůbeže EE 

     Zprávu přenesl Peter Žuffa, člen ÚOK a stálý delegát ČSCH v Evropském 

chovatelském svazu (dále jen EE). Informoval o zasedání standardové komise, generálním 

zasedání EE, mezinárodním školení posuzovatelů a 28. evropské výstavě konané ve 

francouzském městě Mety. Pohovořil o tom, že v každém státě by měla proběhnout 

registrace a uznávání nových plemen. Informoval také o obšírném seznamu plemen a 

barevných rázů uznaných v rámci EE. (Do uznávání jdou různé novinky – často to jsou 

kříženci, kteří nemohou být uznáni.) Harmonogram projektu evropského standardu – 5500 

plemen – postupně se projednávají jednotlivá plemena. Byly schváleny podmínky statutu 

evropského posuzovatele – za ČR tento statut v současnosti splňují Jaroslav Bayer, 

Jaroslav Kalaš a Peter Žuffa. Dále referoval o drůbeži vystavené za náš svaz na EV - 

dodáno bylo celkem 232 kusů drůbeže. Vyzdvihl úspěchy jednotlivých chovatelů.   

 

 

Ad 6) Zpráva kontrolní komise odbornosti za uplynulé období 

     Zprávu přednesl Miloslav Hertl. Informoval o důvodech, proč nebyla provedena revize 

hospodaření – podklady dodané od účetní firmy zatím neumožnily kontrolu.  Provedena 

byla revize činnosti. Namátkově bylo kontrolováno vyplňování oceňovacích lístků na 

výstavách a vyúčtování posouzení. Ve vyplňování oceňovacích lístků, čili psaní nejen 

známek ale i poznámek, se situace zlepšuje. Kontrolováno bylo využití fondu posuzovatelů 

– v současnosti je využíván na toto: pronájmy prostor pro školení, pronájmy techniky, 

náklady na cestovné pro hosty, náklady na přednášky odborníků z řad nečlenů ČSCH, 



hrazení cestovného posuzovatelům, kteří dovezli zvířata, mírné snížení nákladů pro 

účastníky školení, podpora účastníků mezinárodních školení. Příprava prezentací a 

rozsáhlejších přednášek pro české posuzovatele hrazena není. Kontrolován byl průběh 

školení a odborných přednášek a konstruktivní využití času. Následovalo hlasování o 

revizní zprávě. Kdo schvaluje zprávu předsedy kontrolní komise, revizi o činnosti – 

hlasování: PRO 38 delegátů.  

(Poznámka - žádná z přednesených zpráv nebyla schválena jako příloha zápisu.)  

 

 

Ad 7) Příprava rozpočtu na rok 2017 

     Rozpočet promítnul Peter Žuffa. Přesně bude rozpočet na rok 2017 sestaven dle čerpání 

a průběhu roku 2016. Delegáti se zajímali o výši celkové dotace, mzdy zaměstnanců, proč 

jsou v ÚOK tak vysoké náklady na cestovné funkcionářů, proč jsou plánovány náklady na 

spotřebu nafty (týkají se cest služebním vozidlem). Delegáti se pozastavili nad částkou, 

která je vyčleněna na uznávací řízení chovů (minulá konference právě tuto kapitolu 

povýšila). Vysvětleno bylo, že šlechtění je kolektivní záležitost a podchycení jednotlivých 

chovů si žádá vyčlenění finančních prostředků.  

     Ve 12.30 hod. byla vyhlášena přestávka na oběd.   

     Vzhledem k tomu, že o slovo se hlásil Milan Uher, další zástupce Obl. org. ČSCH Brno 

(ne delegát) delegáti hlasovali. Má Milan Uher dostat prostor pro vystupování – hlasování: 

PRO 24 delegáti. Poté Milan Uher vyslovil návrh, že majitelé kontrolovaných chovů by se 

měli na uznávacím řízení finančně podílet, vyčleněné prostředky jsou přehnaně vysoké. 

Ivan Pavel vysvětlil, že by měly být naopak vyšší. Josef Beran doporučil analýzu čerpání 

finančních prostředků pro odbornost. Jaroslav Bayer vysvětlil, že analýza se dělá na konci 

každého kalendářního roku a dle  toho se připraví rozpočet na  rok následující. Proto nelze 

v dubnu 2016 připravit rozpočet na rok 2017, protože neznáme vývoj čerpání finančních 

prostředků pro tento rok. Následovalo hlasování. Kdo je pro, aby návrh rozpočtu ÚOK 

CHD na rok 2017 byl schválený v předložené podobě – hlasování: PRO 40 delegátů.  

 

 

Ad 8) Diskuse, různé 

- Jaroslav Balcar – uvedl, že plemenný chov drůbeže má 40 let a žádné výhody mu 

z toho neplynou, doporučil nedohadovat se každoročně donekonečna o rozpočtu, 

ale například o zajištění křídelních známek;  

- Josef Vilhelm – konstatoval, že křídelní známky lze zařadit do nabídky 

distribučního střediska; 

- Josef Blažek – uvedl, že se jako pořadatelé velkých výstav nemáme za co stydět, 

popsal podmínky na EV; 

- Miroslav Horák – poukázal na nízkou účast OO ČSCH a vysokou účast delegátů 

klubů, situace se každoročně opakuje;  

- Miloslav Hertl – konstatoval, že OO ČSCH jsou ve struktuře svazu v současnosti 

již zbytečný článek, neodpovídají územnímu členění; 

- Josef Buršík – navrhl, aby delegáti klubů mohli hlasovat, ohradil se proti vyjádření, 

že OO ČSCH jsou zbytečné, některé pracují dobře; 

- Milan Uher – ohradil se proti článku v Chovateli č. 5 o velkochovech drůbeže; 

- Lubomír Kesner – navrhnul změnu organizačního řádu článek 7 – ve věcech 

odborných mají kluby hlas rozhodující, několik delegátů se ohradilo, že to není, 

vzhledem ke stávajícím Stanovám ČSCH, možné; 

- Václav Brdička – konstatoval, že podle zástupů klubů na konferenci lez usoudit, 

kdo má o problematiku zájem. Dále uvedl, že každoročně pořád stejní lidé narušují 

průběh jednání nejen na této konferenci, ale i v jiných odbornostech. Konstatoval, 

že něco rozbíjet je velice snadné; 

- Rostislav Valeš – ohradil se proti práci garantů na celostátní výstavě, upozornil na 

to, že vážit drůbež by měli právě oni, ohradil se proti velkému stánku ČSCH a EV; 

- Miloslav Kubát – ohradil se proti tomu, že garanti na celostátní výstavě neodvádějí 

svoji práci; 



- Josef Vilhelm, Lubomír Kesner – uvedli, že stánek byl zázemím pro naše 

chovatele,  

- Markéta Uzlová – konstatovala, že expozice na celostátní výstavě nebyly hlídané; 

- Josef Blažek – podpořil zapracování možnosti hlasování pro kluby, vyjádřil obavy 

o zrušení ČSCH; 

- Ing. Miroslav Kroft – podal informaci o zapisování do spolkového rejstříku. 

Všechny pobočné spolky s IČ jsou zaregistrované u rejstříkového spolku v Praze 

(dle sídla hlavního spolku), v současné době zaregistrováni někteří bez povinných 

údajů, do určité doby je nutné dodat další údaje. Pokud do 30. 6. 2016 nedojde 

k prodloužení výjimky, tak za každou změnu 1000 Kč. Stanovy ČSCH, aby 

odpovídaly NOZ, byly již upravené a zaregistrované.  

- JUDr. Mikuláš Papoušek – uvedl, že při analýze návrhu Stanov ČSCH pro ÚOK 

CHD nevěděl, že nezbytné úpravy tohoto dokumentu již byly provedeny. Z titulu 

NOZ v současnosti nic nehrozí;  

- Jiří Soukup – pozastavil se nad tím, proč jsou na celostátní výstavě instalovány 

pouze dvě prodejní pokladny a kupující musejí dlouho čekat ve frontě, pozastavil 

se také nad tím, jak dlouho trvá vyřízení IČ pro základní organizaci; 

- Ing. Miroslav Kroft – poděkoval chovatelům, který ČSCH reprezentovali na EV 

v Metach. Informoval, že před celostátní výstavou bude výstavní výbor řešit také 

umístění jednotlivých expozic. Ohledně pořízení nového výstavního programu ÚV 

ČSCH jedná. Ohledně současné situace s účetní firmou se zvažuje možnost 

přijmout ekonoma, jenž bude zároveň účetním. Stávající firmu vybral předešlý ÚV 

ČSCH, podnět k řešení svazového účetnictví vzešel z jednání VH v Olomouci. Teď 

je situace horší, než byla dříve; 

- Peter Žuffa – referoval o výstavách v Rumunsku, kde se kvalita chované 

čistokrevné drůbeže výrazně zvýšila.  

Pavel Hrubeš informoval o odchodu dvou delegátů – přítomno je 39 delegátů.   

 

 

Ad 9) Volba delegátů na mimořádnou Valnou hromadu ČSCH a Valnou hromadu ČSCH 

     Josef Vilhelm na úvod informoval, že mimořádná Valná hromada ČSCH (dále jen 

MVH) se bude konat dne 28. 5. 2016 v Praze a řádná Valná hromada ĆSCH (dále jen VH) 

dne 3. 12. 2016 v Praze. Jednáno bylo o delegátech odbornosti. Na MVH, kde se bude 

projednávat návrh nových Stanov ČSCH, byl navržen JUDr. Mikuláš Papoušek a na VH 

Pavel Hrubeš. Kdo je pro navržené delegáty - hlasování: PRO 38 delegátů. Náhradníkem 

na MVH a rovněž na  VH byl navržen Jaroslav Bayer. Kdo je pro navrženého delegáta – 

hlasování: PRO 38 delegátů.  

 

 

Ad 10) Stanovení klíče pro příští konferenci 

     Byl přednesený návrh - pokud nové Stanovy ČSCH neuvedou jinak, bude každý OO 

ČSCH (obl. org., měst. org.) zastupovat vždy, počínaje příští Ústřední konferencí delegátů 

odbornosti chovatelů drůbeže, jen jeden delegát – hlasování: PRO 37 delegátů.  

 

    

Ad 11) Usnesení 

     Pavel Hrubeš informoval, že je přítomno 38 delegátů OO ČSCH. Jaroslav Kalaš 

přednesl návrh usnesení: 

      

USNESENÍ 
Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže, 

která se konala dne 16. dubna 2016 Pardubicích v Hotelu Trim: 

 

Schvaluje: 

1. Program Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže. 

2. Volbu mandátové komise ve složení:  Pavel Hrubeš, Jiří Turek, Josef Blažek. 



3. Volbu návrhové komise ve složení: Jaroslav Kalaš, Ivan Zábrana, Jiří Zeman.  

4. Zapisovatele: Elišku Stejskalovou.  

5. Ověřovatele zápisu: Lubomíra Kesnera a Jakuba Šedivého. 

6. Jako delegáta na mimořádnou Valnou hromadu ČSCH konanou 28. 5. 2016 JUDr. 

Mikuláše Papouška, jako náhradníka Jaroslava Bayera. Jako delegáta na řádnou 

Valnou hromadu ČSCH konanou dne 3. 12. 2016 Pavla Hrubeše, jako náhradníka 

Jaroslava Bayera.   

7. Revizní zprávu o revizi činnosti v roce 2015 přednesenou předsedou kontrolní 

komise odbornosti Miloslavem Hertlem. 

8. Možnost vystoupení Milana Uhra na Ústřední konferenci delegátů odbornosti 

chovatelů drůbeže dne 16. 4. 2016. 

9. Návrh rozpočtu ÚOK CHD na rok 2017. 

10. Klíč pro příští Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže – jeden 

delegát za OO ČSCH (obl. org., měst. org.).  

11. Návrh na úpravu Organizačního řádu odbornosti chovatelů drůbeže v otázce 

hlasování klubů ve věcech odborných.  

 

Bere na vědomí: 
1. Zprávu o činnosti ÚOK CHD přednesenou Josefem Vilhelmem. 

2. Kontrolu ukládacích bodů usnesení minulé Ústřední konference delegátů 

odbornosti chovatelů drůbeže přednesenou Josefem Vilhelmem. 

3. Zprávu předsedy výboru Sboru posuzovatelů drůbeže Ivana Pavla o činnosti Sboru 

posuzovatelů drůbeže. 

4. Zprávu Petera Žuffy, stálého delegáta ČSCH v EE a člena standardové komise 

drůbeže v Evropském chovatelském svazu. 

5. Jednotlivé diskusní příspěvky. 

 

Ukládá: 

1. Revitalizovat program české slepice zlaté kropenaté. 

2. Nadále řešit testovací stanici drůbeže.  

3. Zjistit realizaci metodik pro genetické zdroje drůbeže. 

4. ÚOK CHD větší podporu klubů (rodokmenné a křídelní známky).  

5. Předložit výsledky hospodaření ÚOK CHD za rok 2015. 

6. Změnu čl. 7 – organizačního řádu odbornosti: „…Každý jednotlivý klub má právo 

delegovat na jednání Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže 

jednoho zástupce s hlasem poradním, ve věcech odborných s hlasem rozhodujícím. 

Hlasování o celém usnesení: PRO: 38 delegátů.  

 

 

Ad 12) Závěr 

 Jednání zakončil v 16.10 hod. Josef Vilhelm  

 

                                                                                     Jaroslav BAYER, v. r.  

                                                                         předseda ÚOK chovatelů drůbeže 

 

 

 
 

Zapsala: Eliška Stejskalová 

Ověřovatelé zápisu: Lubomír Kesner, Jakub Šedivý 

K ověření předáno dne: 26. 4. 2016 

Ověřování zápisu ukončeno dne: 11. 5. 2016 

Zápis bude vyvěšen na webu ČSCH, v časopise Chovatel bude uveřejněné usnesení, zápis bude 

rozeslán ÚOK CHD, OO ČSCH a klubům.  

 

 

 

 


